
 

 

 

Medlem af Folketinget Per Larsen (KF) har den 4. april 2025 stillet følgende spørgsmål 

nr. S 923 til indenrigs- og sundhedsministeren, som hermed besvares. 

 

Spørgsmål S 923: 

”Er ministeren enig i Lægeforeningens efterspørgselsanalyse, som viser, at  

der mangler 2000 speciallæger fordelt på en række specialer, som også de  

lægelige selskaber henviser til i et høringssvar til Sundhedsstyrelsen i  

forbindelse med udarbejdelsen af en ny dimensioneringsplan?” 

 

Svar: 

Der henvises til svar på SUU alm. del spm. 215. 

 

Der kan i forlængelse heraf oplyses, at det med Aftale om Sundhedsreform 2024 er 

aftalt, at Indenrigs- og Sundhedsministeriet igangsætter et arbejde med at udvikle en 

model til at estimere efterspørgslen efter sundhedspersonale, som på sigt kan bruges 

i forbindelse med kommende dimensioneringer af den lægelige videreuddannelse. 

 

 

Med venlig hilsen 
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